
Ejerforeningen Sundgårdsvej Område D1
Ordinær generelforsamling, onsdag den. 12 marts 2014 kl. 19:00 på Nørrevang, Brådhusvej 50, 8700 
Horsens 

Tilstedeværende:

Flg. husstande var repræsenteret ved en eller to personer:
Nr. 28, 30,40,64, 66,101, 103, 105,109, 111, 113 115, 117.
Afbud fra: 
Ikke fremmødt: nr. 99,107,123

1.) Valg af dirigent og referent:
Knud Boyesen blev valgt til dirigent og bestyrelsesmedlem Morten Langhoff-Jensen blev valgt som referent.

2.) Bestyrelses beretning om det forløbne år:
Finn Engelbrekt oplyser at det almene boligbyggeri, midlertidigt er taget af dagsordenen hos kommunen, 
men at sagen ikke er slut. Finn følger udviklingen nøje.

Finn oplyser, at Lemminkainen kommer til sommer og laver efter reparationer på vejen, samt udligger 
stenmel ved brostensrundkørselen.

Der er det forgangne år opført 3 nye huse i område D1, nr. 125 er principgodkendt og forventes at blive 
opført i 2014. Det er vigtigt at interim vejen benyttes til alt tung transport.

Der har været arbejdes weekend på skråningen mod Nørrestrand og dagen forløb fint. Resultatet blev rigtig 
godt og Frida Franko fra Horsens Kommune var godt tilfreds, dog må der gerne fældes  flere af de høje 
klynger pil ved stien, Finn indkalder til dette. Næste gang vil nr.40 også gerne inviteres.

Den 25 marts afholdes der generalforsamling i Grundejerforeningen Sundgårdsvej, Finn opfordrer alle til at 
møde op, enten personligt eller via fuldmagt. Finn oplyser at formand Arne Boye Møller ønsker at trække 
sig, så der skal vælges ny formand.

Sommerfesten var oprindeligt planlagt til 21.6.2014, men pga. af mange afbud, fremsendes en række nye 
datoer. Jens og Vibeke er arrangør og festen foregår i telt som vi plejer, opstillet ud for Vibekes hus. Folk skal
selv medbringe kød i år.

Vores hjemmeside er under opdatering og Erik har påtaget sig rollen som webmaster. Den fremtide adresse 
vil sundgårdsvej.dk



Der ligger en del sten i det grønne område i midten, Finn oplyser at entreprenøren retter terrænet af og 
opfordrer til, at vi alle mødes og samler de store sten op, så græsset kan slås, stene lægges i depot ved nr. 
64 og 66.

Finn oplyser at man er ved at undersøge, om vejbumpene kan ændres så brosten fjernes og erstattes af 
asfalt, det skulle fjerne bumpene når man kører. Finn oplyser at hastighedsgrænsen er 30km/t og at denne 
skal overholdes, pt. kører fok for stærkt.

Ingen yderligere kommentarer til formandens beretning.

3.) Aflæggelse af årsregnskab 2013
Finn gennemgår årsregnskabet. Årsregnskabet godkendes uden yderligere bemærkninger.

4.) Fremlæggelse af budget for 2014
Finn gennemgår budgettet for 2014. Det tilstræbes at have en egenkapital på ca. 10.000kr. 
Budgettet godkendes uden bemærkninger.

5.) Fastsættelse af kontingent
Kontingentet for 2014 fastsættes til 1500kr pr. husstand, som fordeles med 1000kr til ejerforeningen og 
500kr til vejfonden. Ingen bemærkninger hertil, kontingentet godkendes.

6.) Vejfond – fastsættelse af bidrag
Bidraget til vejfonden fastsættes til 500kr pr. husstand. Godkendt.

7.) Rettidigt indkomne forslag
Knud gennemgår vedtægtsændringerne, markeret med gult.

§3 stk. 3. Vedtaget, ingen bemærkninger hertil
§4 stk. 1. Vedtaget, dog ændres teksten til ” -mindst 3/5 af medlemmerne – der ikke er i restance til 
ejerforeningen – til bestyrelsen indgiver skriftlig motiveret begæring med angivelse af dagsorden. Dog kan 
dagsordenen nægtes behandlet, hvis flertallet af de fremmødte stemmer -herfor.”
§4 stk. 2 Vedtaget, ingen bemærkninger hertil
§4 stk. 3 Vedtaget, ingen bemærkninger hertil
§8 stk. 2 Vedtaget, dog ændres teksten til ”I Deklarationen for området J. nr. 24519 SVS af 16/12-2004 er 
der i beplantningsplanen beskrevet, at der ud for husene skal plantes Søjle Eg. Dette er blevet ændret til, at 
såfremt der plantes et træ, skal det være et Sorbus Latiofolia ”Alto”. Denne Røn art skal fremover plantes 
også ved udskiftning af eksisterende træer. Hvis der plantes hæk og træer skal deklarationen og 
beplantningsplanen følges.”

8.) Valg af medlemmer til bestyrelsen samt suppleant
Knud Boyesen, vælges til kasserer.

9.) Valg af revisor og revisorsuppleant
Vibeke Bruun vælges til ny revisor og Susanne vælges som revisorsuppleant.



10.)Eventuelt
Aksel Justesen oplyser, at der pt. er mange skader og råger i området, til gene for beboerne, han undersøger
om disse må bekæmpes.

Det blev besluttet, at for at bevare ensartetheden i området godkendte alle, at vi hvert andet eller tredje år 
hyrer vi en professionel gartner til at beskære vore rønnetræer, (på grundejerforeningen regning) således at 
vi bevarer nesartet form og højde på disse. Alle parceller vil blive adviseret om, hvornår gartneren kommer.

____________________________________
Formand for Ejerforeningen Sundgårdsvej Område D1                 
Finn Engelbrekt

Dirigent:

Knud Boysen

Bestyrelsen konstituerede sig som følger:

Horsens, den 27. marts 2014 

Finn Engelbrekt Milo,  Formand  :

Morten Langhoff-Jensen, Næstformand: 

Knud Boysen, Kasserer:

Ejgil Potempa, Bestyrelsesmedlem:

Valdemar Bardram, Bestyrelsesmedlem


